
نارضایتی  نتایج استقلال در فصل جاری  آرمان ملی:  
هواداران و پیشکسوتان را به دنبال داشته تا جایی که صحبت 

از تغییرات در هیات مدیره این باشگاه شنیده می شود. 
   نظر پیشکسوتان 

ستار همدانی در گفت وگو با تسنیم، درباره شکست 3 بر صفر 
استقلال مقابل الهلال عربستان در لیگ نخبگان آسیا، اظهار 
داشت: حال دل استقلال خوب نیست. این تیم با توجه به 
مشکلات عدیده ای که برایش اتفاق افتاده، از ریل خارج شده 
است و انتظارات را برآورده نمی کند. امروز دیگر نمی توانیم 
با توجه به شرایط موجود انتظار دیگری داشته باشیم. وی 
افزود: مشکلاتی که استقلال دارد در ایران بی سابقه است. 
مگر می شود این همه تصمیم های غلط و اشتباهات متعدد 
اتفاق بیفتد؟ کار به جایی رسیده است که شاهد اشک ریختن 
گر غیرت داشته باشیم نباید  خانم ها در ورزشگاه  هستیم. ا
اجازه اشک ریختن بانوان هوادار استقلال را بدهیم. جواد 
قراب، پیشکسوت باشگاه استقلال در گفت وگو با ایسنا، درباره 
شکست این تیم مقابل الهلال عربستان در لیگ نخبگان آسیا 
اظهار کرد: بازی را دیدم و خیلی ناراحت شدم. باید بگویم که 
واقعا متاسفم که از جواد نکونام حمایت کردم. وقتی بدن 
که متاسفانه  بازیکنان را در این چند بازی دیدم فهمیدم 
بدنسازی اول فصل، نتیجه اش را الان نشان داده است. تیم 
حتی نمی تواند تا دقیقه ۶۰ در زمین دوندگی داشته باشد. او 
ادامه داد: یکسری از بازیکنان را واقعا درک نمی کنم که چرا 
گر فوتبال بازی کردن  دوندگی ندارند. بعضی از بازیکنان حتی ا
را هم بلد نیستند حداقل در زمین دوندگی دارند که متاسفانه 
بازیکنان ما همین را هم ندارند. تیم های شهرستانی را ببینید، 
بازیکنانشان تا دقیقه ۱۱۰ هم در زمین تلاش می کنند. نمی دانم 
کاری انجام داده است. از نکونام  نکونام در استقلال چه 
کرده بود،  کردیم چون در بهترین لیگ دنیا بازی  حمایت 

سال ها کاپیتان تیم ملی بود و تجربه بین المللی داشت ولی 
اولین رکن در فوتبال، بدنسازی است که در استقلال نیست. 
که در  پیشکسوت استقلال افزود: خیلی از این بازیکنانی 
استقلال هستند در حد لیگ هم نیستند چه برسد که در تیم 
بزرگی چون استقلال بازی کنند. ان شاءالله امیدمان را از دست 
ح  ندهیم. موسیمانه از کشوری آمده که در سطح دنیا مطر
است. تیم کامرون، ساحل عاج و حتی تونس را ببینید. مربیان 
خوبی در آفریقای جنوبی وجود دارند. باید به او زمان بدهیم. 
او وقتی به استقلال آمد شوکه شد چون به ایشان گفته بودند 
استقلال تیم بزرگ آسیاست. او با خیال راحت به استقلال آمده 
بود اما الان متوجه شده که کار بسیار سختی در استقلال دارد. 
صادق ورمزیار در پایان با امیدواری به بازگشت استقلال به اوج 
گفت: ما همیشه پای استقلال بودیم و خواهیم بود و هواداران 
با صبر و کمک کردن به موسیمانه با توجه به تجربه ای که او 
ج شود. بازیکنان  دارد، استقلال می تواند از این چالش خار
نباید وارد استرس و حاشیه شوند. این مشکلات گریبان گیر یک 
نفر نیست و نوع تیم بستن و پازل هایی که خالی است، باعث 
می شود به بازیکنان دیگر فشار بیاید و توانایی آنها نیز پایین 
ل ها هم پر شوند دیگر بازیکنان هم توانایی  گر آن پاز بیاید. ا
واقعی خود را به نمایش می گذارند. صادق ورمزیار درباره ضعف 
خط دفاعی استقلال اظهار کرد: تمام افراد خط دفاعی به جز 
فلاح جابجا شده بودند. چشمی در عقب زمین تیم را خوب 
هدایت کرد، آسیب دیدگی بد موقع رامین رضاییان باعث شد 
تا یک جابجایی دیگر هم انجام شود. روزی که تیم حال خوبی 
نداشت در زمین هم مصدومان زیاد شدند. اسلامی به جای 
او در دفاع راست قرار گرفت و من از مربی ای که سال ها در تیم 
ملی بود و به این شکل تیم می بندد تعجب می کنم. این مورد 
باید روی یک روالی باشد، ۱۱ پازل دارید که باید هر کدام را به 
تبعیت از سیستم جذب کنید. باید حداقل پنج دفاع وسط 

داشته باشید و پیستون های چپ و راست باید ذخیره های 
کنون  خوبی داشته باشند. چرا باید یامگا و حردانی را بدهیم تا ا
رضاییان به تنهایی در آن پست قرار بگیرد؟ جایگزین رضاییان 
چه کسی است؟ این مشکلات برمی گردد به آن جایی که باشگاه  
اجازه می دهد شخصی تیم ببندد که نمی تواند یک سیستم را 
راه بیندازد و تصمیم گیری های شخصی باعث می شود که تیم 
دچار مشکل شود. ورمزیار در پایان با امیدواری به بازگشت 
استقلال به اوج گفت: ما همیشه پای استقلال بودیم و خواهیم 
بود و هواداران با صبر و کمک کردن به موسیمانه با توجه به 
تجربه ای که او دارد، استقلال می تواند از این چالش خارج شود. 

بازیکنان نباید وارد استرس و حاشیه شوند 
   تغییرات 

 ، برگزاری تمرینات پیش فصل بدون حضور موثر یک بدنساز
اشتباهات مکرر در ثبت و فسخ قرارداد بازیکنانی مانند آرمین 
سهرابیان، مهرداد محمدی و گوستاوو بلانکو و فرصت سوزی در 
انتخاب جانشین جواد نکونام، اعتراض هواداران استقلال به 
عملکرد مدیریت باشگاه را به همراه داشته است. از سوی دیگر 
اعضای هیات مدیره باشگاه استقلال اظهارات نسنجیده ای در 
این مدت داشتند که مصطفی کارخانه با تعریف و تمجیدهای 
عجیب از احمد شهریاری رئیس هیات مدیره آبی پوشان 
در صدرشان حضور دارد؛ خصوصا اینکه او قبلا علاقه اش به 
پرسپولیس را در برنامه زنده تلویزیونی عنوان کرده بود. در 
چنین شرایطی که اعضای هیات مدیره و مدیرعامل باشگاه 
استقلال عملکرد نامطلوبی داشتند، بر مبنای اطلاعات ایسنا 
گاه، هلدینگ خلیج فارس به عنوان مالک  از چند منبع آ
آبی پوشان به دنبال ایجاد تغییرات در بدنه مدیریتی باشگاه 
است. در حال حاضر هیات مدیره استقلال متشکل از احمد 
شهریاری )رئیس هیات مدیره(، مهدی افضلی )نایب رئیس 
هیات مدیره(، مصطفی کارخانه )عضو هیات مدیره(، فرشید 
سمیعی )عضو هیات مدیره( و مهدی حیدرزاده )عضو هیات 
مدیره( است. بر اساس پیگیری  ایسنا هلدینگ خلیج فارس 
قصد دارد سه تغییر در ترکیب هیات  مدیره باشگاه استقلال 
که عزت الله  کند. در همین راستا   ایسنا مطلع شده  ایجاد 
باشگاه  پیشکسوتان  از  یکی  و  شهسواری  ناصر  ضرغامی، 
استقلال، نزدیک ترین نفرات برای سه جابجایی احتمالی در 
هیات مدیره باشگاه هستند. عزت الله ضرغامی، وزیر میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در دولت سیزدهم بود 
که به مدت حدود ۱۰ سال )۱3۸3 تا ۱3۹3( عهده دار ریاست 
دیگر  شهسواری،  ناصر  است.  بوده  سیما  و  صدا  سازمان 
عضو احتمالی هیات مدیره باشگاه استقلال سابقه سال ها 
مدیریت ورزشی در کارنامه اش دارد که مدیرعاملی باشگاه 
پیکان، مدیرعاملی باشگاه ابومسلم، عضویت در هیات مدیره 
باشگاه صباباتری، قائم مقامی و عضویت در هیات مدیره 
باشگاه استیل آذین، نایب رئیسی هیات مدیره باشگاه مهرام و 
عضویت در هیات رئیسه فدراسیون کشتی مهم ترین آنهاست. 
با این وجود هنوز تکلیف پیشکسوتی که قرار است به ترکیب 
هیات مدیره باشگاه استقلال اضافه شود، مشخص نیست. در 
روزهای اخیر اسامی مختلفی به هلدینگ خلیج فارس معرفی 
شده که این هلدینگ با آنها صحبت کرده اما هنوز جمع بندی 

نهایی درباره این نفر انجام نشده است.
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نظر فتل درباره بهترین راننده  
تاریخ فرمول یک

سباستین فتل در فرمول یک، نامی قابل 
احترام محسوب می شود که چهار بار توانست 
به عنوان قهرمانی این رقابت ها برسد. این 
راننده 3۷ ساله آلمانی بیش از دو سال پیش 
بازنشسته شد و میراثش روز به روز ارزشمندتر 
می شود. فتل در پاسخ به این سوال که بهترین 
راننده تاریخ فرمول یک چه کسی است، گفت: 
من می گویم بهترین ها میشائیل شوماخر و 
لوئیس همیلتون هستند، چون اعداد و ارقام 
خودشان گویا هستند و نیازی به صحبت کردن 
نیست. میشائیل قهرمان من بود و لوئیس 
بهترین آمار را دارد. در همان مصاحبه، مرد 
آلمانی به این سوال پاسخ داد که سخت ترین 
راننده ای که در فرمول ۱ با او روبه رو شده، چه 
کسی بود. فتل در صحبت هایی گفت: بی شک 
فرناندو )آلونسو(. من مسابقات بسیار زیادی با 
او داشتم و همیشه رقابت با او سخت ترین کار 
ممکن در فرمول یک بود. بله، فکر می کنم او 
سخت ترین رقیبی بود که تا به حال با او روبه رو 
که  شدم. در سه قهرمانی از چهار قهرمانی 
فتل در فرمول یک به دست آورده، آلونسو در 
رده دوم قرار گرفت و هر دو قهرمانی آلونسو در 
فصول ۲۰۰۵ و ۲۰۰۶ درست قبل از اولین حضور 

راننده آلمانی در این رده به دست آمد. 

ویژه

ل  تبا فو ن  سیو ا ر فد سمی  ر صفحه 
فوتبال سوئد در شبکه های اجتماعی 
بر  ا بر منچسترسیتی  شکست  به  هم 
کنش نشان داد.  اسپورتینگ لیسبون وا
هالند در این دیدار هم مثل همیشه از 
ابتدا در ترکیب سیتی به میدان رفت اما 
نتوانست از فرصت های ایجاد شده 

کند. استفاده 

باشگاه مس رفسنجان اولین تصاویر از 
حضور مسعود شجاعی در تمرینات را منتشر 
کرد. تمرینات مس رفسنجان برای دیدار با 
استقلال زیر نظر شجاعی دنبال می شود؛ 

وز شنبه در شهرقدس مقابل  مسی ها ر
آبی های بحران زده پایتخت قرار می گیرند و 
بی شک بازیکنان رفسنجانی انگیزه زیادی 

برای این بازی خواهند داشت.
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کنش      تمرین  وا

گفتوگو

نه  سال های  بازیکن  مامانی  محمدرضا 
وضعیت  مورد  در  پرسپولیس  دور  چندان 
گردان گاریدو در لیگ نخبگان صحبت کرد.  شا
نظر شما در مورد اینکه پرسپولیس     
مرحله  چهارم  هفته  پایان  در  نتوانسته 
گروهی لیگ نخبگان آسیا به پیروزی برسد، 

چیست؟
 آن روی سکه که می گویند شانس در فوتبال 
دخالت دارد در بازی های آسیایی پرسپولیس 
مشهود است. در همه بازی ها پرسپولیس از 
هر لحاظ بهتر است و همگان اعتقاد دارند 
پرسپولیس تیم بهتر است ولی موفق به کسب 
پیروزی نشده در حالی که موقعیت های زیادی 
به دست آمده است. یک مقدار استرس بعد از 
کور به بازیکنان وارد شده و  بازی دوم با پاختا
بازیکنان در زدن ضربات آخر عجول هستند. 
تا حدودی هم گذشت در هجده قدم کم شده 
و دلیل آن تعدد مهاجمان پرسپولیس است. 
کمتر بازی می کنند به دنبال  که  بازیکنانی 
گلزنی و دیده شدن هستند. شانس های گلزنی 
از دست رفته و دلیل دیگری بر عدم موفقیت 

پرسپولیس نمی بینم. 
   منتقدان بر این باور هستند که گاریدو 

ترکیب اصلی تیم را پیدا نکرده است! 
 بالاخره نمی دانیم به دنبال فوتبال حرفه ای 
هستیم یا هدف دیگری. در فوتبال روز دنیا 
سیستم چرخشی به خاطر فشار بازی ها جا 
افتاده است. فراموش نکنیم در پرسپولیس 
فاصله بازیکنان با هم زیاد نیست. بازیکنانی 
که بازی می کنند و آنهایی که در ترکیب هستند، 
فاصله بیشتر از ۵ درصد با همدیگر ندارند. در 
فوتبال روز دنیا باید اعتماد کرد و قطعاً سرمربی 
پرسپولیس هم به بازیکنانی که اعتماد دارد 
بازی می دهد. در فوتبال ما بازیکنان دو و سه 
پست کم نداریم. مخصوصاً وینگر های ما که 
می توانند مهاجم و هافبک نفوذی هم بازی 
کنند. شکی نیست غیبت اورونوف در عملکرد 
گذاشت، چون او بازیکنی  پرسپولیس تأثیر 
است که توانایی برداشتن بازیکن مقابل را دارد 
و چنین بازیکنی چشم و چراغ سرمربی است؛ 
بنابراین نتیجه نگرفتن تیم به زمانی برمی گردد 
که تیم بد بازی کند و برنده نشود، پرسپولیس 
زیبا بازی می کند ولی موقعیت هایش به گل 
گر  ا فنی  و  کتیکی  تا ایراد  نمی شود.  تبدیل 
وجود داشته باشد قابل مطرح کردن است، اما 
مشکل پرسپولیس در بدشانسی است و ضعف 

کتیکی ندارد.  تا

مامانی: 
مشکل پرسپولیس

 در بدشانسی است

خبر بد برای برنده جردن باروز 
کیلوگرم ایران و  ایسنا: آزادکار وزن ۷۹ 
دارنده دو مدال نقره و دو برنز جهان دچار 
نخودی،  محمد  شد.  صلیبی  رباط  پارگی 
چند  که  ایران،  کیلوگرم   ۹۲ وزن  آزادکار 
نیمه نهایی  دیدار  جریان  در  پیش  روز 
رقابت های کشتی آزاد قهرمانی جهان دچار 
آسیب دیدگی شدید شده بود، در نهایت به 
مدال برنز جهان دست یافت. نخودی پس 
از بازگشت به ایران مورد معاینه پزشکان 
قرار گرفت و مشخص شد دچار پارگی رباط 
شده  راست  پای  زانوی  ناحیه  از  صلیبی 
است. او پیش از حضور در مسابقات جهانی 
از ناحیه زانو دچار آسیب بود، اما در جریان 
مسابقات دچار رباط صلیبی شد. او قرار است 
در روزهای آینده تحت عمل جراحی قرار 
گیرد. نخودی در جریان مرحله یک چهارم 
نهایی مسابقات کشتی آزاد قهرمانی جهان 
در آلبانی موفق به شکست شش بر چهار 
، دارنده مدال های طلای جهان  جردن باروز

و المپیک، از آمریکا شد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: پیشکسوت فوتبال ایران معتقد است: هوگو آلمیدا 
شجاع تر از مورایس است که با یک شوک توانست بازیکنان 
را با انگیزه تر و سیستماتیک تر کند. او شناخت بسیار خوبی 
از بازیکنان تیم سپاهان دارد. مجید بصیرت در گفت وگو با 
ایسنا، در خصوص برد تیم سپاهان مقابل الشارجه امارات، 
اظهار کرد: هوگو آلمیدا شناخت بسیار خوبی از بازیکنان تیم 
سپاهان دارد که توانست با یک ترکیب منطقی و مناسب بازی 
را با نتیجه دلخواه به پایان برساند. کاری که ژوزه مورایس 
هیچ موقع انجام نداد. وی با بیان سه تعویض در نیمه دوم 
برای تیم سپاهان موثر بود، ادامه داد: می توان گفت آلمیدا 
شجاع تر از مورایس است که با یک شوک توانست بازیکنان را 
با انگیزه تر و سیستماتیک تر کند، اما نمی دانم در گذشته چه 
عاملی بوده که بازیکنان آن انگیزه کافی را نداشتند. بصیرت با 
اشاره به اینکه هیات مدیره تصمیم گیرنده است که چه کسی 
سرمربی شود، افزود: تیم سپاهان از هر نظر فوق العاده است، 
اما مشکل روحی و بی انگیزه ای پیدا کرده بود که می توان این 
مشکلات را به استعفا دادن چندین باره مورایس اشاره کرد. در 
حال حاضر تیم سپاهان با یک هماهنگی توانست با سه گل به 
کار خود پایان دهد که این برد حتی شانس صعود نیز دارد. این 
کارشناس فوتبال در پایان خاطرنشان کرد: معتقدم نقطه ضعف 
تیم سپاهان همان بی انگیزه و حال روحی مناسب نداشتن بود 
که با این شوک وارد شد، امیدوارم بهبود پیدا کند و هواداران 
از بازی سپاهان لذت ببرند تا همیشه پرچم سپاهان بالا نگه 

داشته شود. 

بیــنالمــلل
   طبق اعلام روزنامه الریاضیه عربستان، النصر آخرین 
ایستگاه فوتبالی کریستیانو رونالدو است و این ستاره پرتغالی با 
پیراهن تیم کنونی اش از فوتبال خداحافظی می کند. کریستیانو 
رونالدو بعد از جدایی از منچستر یونایتد راهی لیگ عربستان 
شد تا پیراهن النصر را برتن کند. این فوق ستاره پرتغالی سومین 
فصل حضورش را در النصر تجربه می کند. او تا پایان فصل جاری 
با النصر قرارداد دارد. در روزهای اخیر بعضی از رسانه های عربی 
و اروپایی نوشتند که کریستیانو رونالدو قصد ندارد قراردادش را 
با النصر تمدید کند و از این تیم جدا می شود 
تا در سال های پایانی فوتبالش با پیراهن 
کند. روزنامه  اسپورتینگ لیسبون بازی 
قبل  دقایقی  عربستان  الریاضیه  معتبر 
نوشت که کریستیانو رونالدو با پیراهن النصر 
از دنیای فوتبال خداحافظی می کند و به 
این ترتیب باید منتظر تمدید قرارداد 
این بازیکن با النصر بود. رونالدو با 
وجود اینکه در النصر عملکرد بسیار 
خوبی داشته است اما الهلال آماده 
و پرستاره اجازه قهرمانی به این 
و جام  بازیکن در لیگ عربستان 
حذفی را نداده و به نظر می رسد که در فصل 
جاری دستان رونالدو به جام های قهرمانی 

در عربستان نمی رسد. 

۲۰استانسالنتمرینمختصنابینایانوکمبینایانندارند
ورزش  توسعه  و  فرهنگی  معاونت 
حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش گفت: تمام 
تلاش بر این است که انتخابات بولینگ و 
کنیم.  بیلیارد را بدون هیچ مشکلی برگزار 
محمدشروین اسبقیان در حاشیه مجمع 
و  نابینایان  فدراسیون  سالیانه  و  عمومی 
کم بینایان در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: 
توسط  مشکلات  یکسری  مجمع  این  در 
کم بینایان  هیات های استانی نابینایان و 
که تنها نباید شنونده باشیم  بیان شدند 
بلکه باید سعی کنیم در رفع مشکلات آنها 
تلاش کنیم. او گفت: در این مجمع متوجه 

که ۲۰ استان سالن تمرین مختص  شدیم 
نابینایان و کم بینایان ندارند و قرار شد در 
گردهمایی مدیران این مشکل را جویا شویم 
هیات های  از  برخی  حتی  کنیم.  مرتفع  و 
استانی می گفتند اتاق ندارند که این جای 
گله دارد و وزیر ورزش نیز قطعا نسبت به این 
موضوع به شدت گله مند می شود. اسبقیان 
همچنین با اشاره به موضوع دوپینگ در بین 
ورزشکاران نابینایان و کم بینایان اظهار کرد: 
گاه سازی و تذکرات لازم  این موضوع باید آ
به ورزشکاران داده شود تا مشکلی متوجه 
گاهی و قصور سبب  آنها نشود، معمولا ناآ

شوند  مشکل  دچار  ورزشکاران  می شود 
که این  گرفته شود  و بعضا مدال آنها پس 
زیبنده ورزشکاران جمهوری اسلامی نیست. 
برگزاری  زمان  درباره  همچنین  اسبقیان 
انتخابات کاراته گفت: ظرف سه ماه آینده 
باید انتخابات این فدراسیون برگزار شود بعد 
از بررسی های لازم زمان برگزاری انتخابات را 
اعلام خواهیم کرد. او در پاسخ به این پرسش 
که آیا مجمع انتخابات فدراسیون بولینگ و 
بیلیارد این بار برگزار می شود و دوباره مشکلی 
در برگزاری مجمع نخواهد بود، خاطرنشان 
کرد: بر اساس ضوابط و مقررات، اقدامات 

لازم انجام شده اند و امیدوارم مجامع هر 
دو فدراسیون ورزش روستایی و بولینگ 
و بیلیارد در زمان اعلام شده برگزار شوند و 
مشکلی برای برگزاری نداشته باشیم. او در 
پایان افزود: به جز مجمع انتخابات ورزش 
روستایی و بولینگ سعی می کنیم مجمع 
روئینگ را نیز در مدت مقرر با توجه به اینکه 
با سرپرست اداره می شود، برگزار کنیم. البته 
چون فدراسیون تازه تاسیس است ضرورت 
دارد یکسری کارها انجام و هیات های استانی 
انتخاب شوند تا مجمع این فدراسیون را 

برگزار کنیم. 

از  مادرید  رئال  سرمربی  آنچلوتی  کارلو 
گردانش در بازی شب گذشته  عملکرد شا
مقابل میلان در لیگ قهرمانان اروپا راضی 

نیست. 
   باخت 

گردانش سه شنبه  که شا کارلو آنچلوتی 
در  بازی خود  گذشته در چهارمین  شب 
به  تن  اروپا  قهرمانان  لیگ  جدید  فصل 
شکست خانگی 3 بر یک مقابل میلان دادند 
تا پس از شکست در ال کلاسیکو، دومین 
باخت متوالی خود را تجربه کنند، پس از این 
دیدار گفت: واقعیت چیزی است که ما در 
زمین می بینیم و باید گفت تیم چیزی کم 
دارد. ما باید این مشکل را برطرف کنیم. همه 
ما باید به این فکر کنیم که چطور می توانیم 
اوضاع را بهتر کنیم و استحکامی را که برای 

به دست  مدت طولانی داشتیم، دوباره 
آوریم و این چیزی است که در حال حاضر 
آن را نداریم. وی افزود: ما در رسیدن به 
خورده ایم.  مشکل  به  لازم  استحکام  آن 
گل خورده ایم و   ۹ ما در بازی های اخیر 
این برای تیمی که پایه و اساس خود را بر 
مستحکم بودن بنا کرده، بسیار زیاد است. ما 
موقعیت های گلزنی زیادی خلق کردیم، اما 
دقت لازم در زدن ضربات پایانی را نداشتیم. 
نکته اصلی اما اینجاست که رقبای ما خیلی 
آسان فضا برای حمله به دروازه مان پیدا 
که  می کنند. مشکل اصلی ما همین است 
باید آن را برطرف کنیم. ما به لحاظ دفاعی 
نمی توانیم چیزی شبیه به این بازی باشیم. 

   دشواری فصل 
تصریح  مادرید  رئال  ایتالیایی  سرمربی 

کرد: هر سال مقاطع دشواری وجود دارد، 
که باید جنگید و به مواردی فکر  مقاطعی 
کرد. چیزی که غیرمعمول است، این است 
که این تیم روند شگفت انگیزی داشته، اما 
در بازی های اخیر به سرعت دچار اُفت شده 
است. به هر حال این هم بخشی از فوتبال 
است، اما نکته خوب این است که ما این 
کنش نشان  شانس را داریم که خیلی سریع وا
دهیم، ما یک بازی خانگی دیگر )بازی روز 
شنبه با اوساسونا( در پیش داریم و می توانیم 

همان تیمی شویم که سال گذشته بودیم. 
   جام؟

کارلتو در مواجهه با این پرسش که »آیا 
فکر می کنید که این تیم می تواند برای کسب 
جام ها رقابت کند؟«، خاطرنشان کرد: ما 
اعتقاد داریم که این تیم می تواند پیشرفت 

کند و در هر تورنمنتی به رقابت بپردازد، 
درست همان کاری که همیشه کرده است. 

   تعویض
وی همچنین درباره چرایی بیرون کشیدن 
هافبک اروگوئه ای اش در آغاز نیمه دوم و 
فرستادن ادواردو کاماوینگا گفت: من والورده 
را به این دلیل از ترکیب بیرون کشیدم، چون 
در صد درصد آمادگی خود نبود. او از ناحیه 
کمر مشکلی داشت و به لحاظ بدنی خیلی 
آماده نبود. آنچلوتی در پایان خاطرنشان کرد: 
کتیکی بسته تر است،  فوتبال ایتالیا از نظر تا
در مقابل ما خیلی باز بازی کردیم و همین کار 
را برای میلان آسان کرد. رئال مادرید با قبول 
این شکست شش امتیازی باقی ماند و در 
حال حاضر در رده هفدهم جدول رده بندی 

لیگ قهرمانان اروپا جای دارد. 

کامی گاریدو ارتباطی به پرسپولیس ندارد  نا

درباره تساوی تیم فوتبال پرسپولیس مقابل الغرافه باید 
بگویم بازی با الغرافه از کیفیت بالایی برخوردار بود و شرایط 
برای هر دو تیم دشوار پیش رفت. به هر حال تمام تیم ها در 
این تورنمنت می خواهند که 3 امتیاز را کسب کنند. پرسپولیس 
به رغم بازی خوبی که انجام داد نتوانست به برد برسد. پس از 
به ثمر رساندن گل اول، سرخ پوشان نتوانستند بازی را کنترل 
کنند و الغرافه از شکافی که بین خط دفاعی به وجود آمد از 
موقعیت خود به خوبی استفاده کرد و توانست از راه دور دروازه 
ما را باز کند. تعویض های گاریدو هم تأثیرگذار بود و باید توضیح 
دهد که چرا سرلک را بیرون کشید و ریگی را وارد زمین کرد که 
که ما شرایط  گر ما نظر قطعی ندهیم بهتر است، چرا به نظرم ا
تیم را از نزدیک نمی بینیم و خود سرمربی باید به این سوالات 
پاسخ دهد. به نظرم کیفیت پرسپولیس در این بازی نسبت 
به دیدار با استقلال خوزستان بهتر بود. ما برای ادامه باید 3 
امتیاز حساس این مسابقه را دریافت می گردیم و نباید به این 
نتایج قناعت کنیم چرا که همین امتیازات مقابل تیم های 
متوسط این تورنمنت می تواند تأثیرگذار باشد. این نتیجه 
چیزی از ارزش های تیم پرسپولیس کم نخواهد کرد. یک حُسن 
بازیکنان پرسپولیس این است که می خواهند در بازی های 
آسیایی پیروز باشند و روحیه خوبی دارند، اما به رغم اینکه تیم 
خوبی هستیم در خط دفاعی مشکل اساسی داریم و همواره 
کامی  آسیب پذیر بودیم. بدشانسی هم یکی از علل های مهم نا
پرسپولیس بوده که به نظرم در بازی با الغرافه و مخصوصاً السد 
نیز مشهود بود. بازیکنان کیفیت قابل قبولی داشتند و در 
این بازی هم تاثیرات مثبت خودشان را گذاشتند و یکسری 
بازیکنان به خاطر اشتباهات فردی باعث شدند تا روی گل 
الغرافه تاثیر بگذارند. تیممان خوب بازی کرد و می توانستیم 
به گل های بیشتری برسیم؛ ضمن اینکه ۲ گل توسط علیپور به 
ثمر رساندیم که آفساید شد، اما این مهم است که ما هروقت به 
قلب دفاع حریف نفوذ کردیم موفق ظاهر شدیم. ما توانمندی 
این را داریم که به قلب دفاع هر تیمی نفوذ کنیم و باید بازی از 
کناره ها را کنار بگذاریم. نفوذ به قلب خط دفاع الغرافه در این 
کامی  بازی اتفاق افتاد و ما دیدیم که توانستیم به گل برسیم. نا
گر همین  گاریدو ارتباطی به پرسپولیس ندارد. در لیگ نخبگان ا
بازی در آزادی بود با در آن پیروز می شدیم و ما متأسفانه نتیجه 
را فدای این موضوع کردیم که بازی را در کشور ثالث برگزار کنیم. 
یار دوازدهم که هواداران هستند قطعاً در اینگونه بازی ها 
می توانستند با جوی که ایجاد می کردند یک روحیه مضاعف را 
به بازیکنان بدهند و تیم های عربی هم این موضوع را به خوبی 
می دانند و به همین خاطر است که آن ها همه تلاششان را 
می کنند تا با بهانه های مختلف بازی را در ایران برگزار نکنند. 
این یک واقعیت است. حال در این میان شانس گاریدو بوده 

که بازی خانگی را در بیرون از خانه برگزار می کنیم. 
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آنچلوتی: استحکام لازم را نداریم 


